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Svar til 

samferdselsutvalet

12.05.15 Gustav Bahus (Frp) – stilte spørsmål om kva som skal til for 

å få gjennomført nye støymålingar langs vegane. Synte til at 

trafikken er veksande og med det støyproblema.

August RS -/15 til 

samferdselsutvalet 

19.08.15

03.06.15 Tom Skauge (Sv) – stilte spørsmål om premissane som er 

lagt til grunn i KS1 – rapporten frå Oslo Economics om 

utbygging tog/vei Arna-Voss.

September

03.06.15 Tom Skauge (Sv) – stilte spørsmål om korrespondansen

mellom bussrutene på fv. 550 og ekspress-bussane i Odda 

og Jondal.

September

03.06.15 Pål Kårbø (Krf) – tok opp den dårlege vegstandarden på 

fylkesvegen mellom Seim og Lygra/Feste, og bed om status 

på innmelde behov og økonomiske anslag for kva dette 

kostar.

September


